



## Rechtswissenschaftliche Fakultät

### Faculty of Law

## Double Degree

## Doshisha University

## Graduate School of Law

Die Doshisha Universität ist eine geschichtsträchtige, private Universität in der Präfektur Kyoto, eine Stadt reich an Sehenswürdigkeiten des Weltkulturerbes und Japans kulturelles Zentrum. Die Institution fühlt sich den folgenden drei grundlegenden Lehrphilosophien verpflichtet: dem christlichen Glauben, dem freien Denken und einer internationalen Ausrichtung.

### Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws (LL.M.) der Graduate School of Law der Doshisha University.

### Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit der Graduate School of Law der Doshisha University stehen maximal 5 Studienplätze zur Verfügung.

### Mindestanforderungen

- Minstdurchschnittsnote von 4.7, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

### Besondere Zulassungsvoraussetzungen

Die Sprachkenntnisse müssen mit einem der folgenden Sprachtests belegt werden (Änderungen vorbehalten):

- International English Language Testing System (IELTS): Die Mindestanforderung ist 6.5 "overall".
- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): Die Mindestanforderungen sind 85 Punkte im Internet-based Test.

Doshisha University is a private university full of history, located in Kyoto Prefecture, a city rich in world heritage sites and Japan's cultural center. The institution is committed to the following three basic teaching philosophies: the Christian faith, free thought and an international outlook.

### Degrees

Master of Law UZH from the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master of Laws (LL.M.) from the Graduate School of Law of Doshisha University.

### Number of Study Places

A maximum of 5 study places are available within the Double Degree Master's program with the Graduate School of Law at Doshisha University.

### Minimum Requirements

- Minimum average grade of 4.7, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

### Special Admission Requirements

Language proficiency must be demonstrated with one of the following language tests (subject to change):

- International English Language Testing System (IELTS): The minimum requirement is 6.5 "overall".
- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): The minimum requirement is 85 points on the Internet-based test.

Imadegawa Campus, Doshisha Universität

Imadegawa Campus, Doshisha University





## Rechtswissenschaftliche Fakultät

### Faculty of Law

**Studiengebühren an der Doshisha Universität**  
CHF 774 pro Semester (Änderungen vorbehalten)

#### **Studiendauer**

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und an der Doshisha Universität absolviert.

#### **Sprache**

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der Doshisha Universität finden in englischer Sprache statt.

#### **Studienprogramme**

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit dem "Master of Laws (LL.M.) in Comparative Legal Studies from the Graduate School of Law at Doshisha University" kombiniert werden.

**Tuition Fees at Doshisha University**  
CHF 774 per semester (subject to change)

#### **Duration of Studies**

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters each are completed at RWF UZH and at Doshisha University.

#### **Language**

Courses and examinations at Doshisha University are held in English.

#### **Study Programs**

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with the "Master of Laws (LL.M.) in Comparative Legal Studies from the Graduate School of Law at Doshisha University".

[Universität Zürich](#) | [University of Zurich](#)

[Rechtswissenschaftliche Fakultät](#) | [Faculty of Law](#)

[Studiendekanat](#) | [Dean's Office](#)

[Rämistrasse 74/2](#)

[CH-8001 Zürich](#)

[Kontaktformular](#) | [Contact form](#)

[Sprechstunden](#) | [Consultation hours](#)

[Website Double Degree RWF UZH \(in German\)](#) | [Website Double Degree RWF UZH \(in English\)](#)